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Vragen: 
 
Naar aanleiding van de 2 insprekers op 4 maart 2024 en mijn eigen ervaringen als winkelend 
bezoeker van de wijk Emmelhage heb ik een aantal vragen aan het college. 
 
- Bent u bekend met de drukte en daarbij voorkomende gevaarlijke situatie rondom de supermarkt in 
Emmelhage? 

 
Antwoord:  
Het college is bekend met de verkeerssituatie rondom de supermarkt. Dit heeft de aandacht.  
 
- Bent u bekend met de lastige verkeersituatie bij de t-splitsing Pieter Moddermanpad en Theodoor 
Karel van Lohuizensingel en de entree van de parkeerplaats aan die zijde? 
 
Antwoord: 
Deze verkeerssituatie is het college bekend. Er wordt gewerkt aan een inrichtingsplan waarbij 
de verkeerssituatie en -veiligheid bij de kruising en rondom de supermarkt aandacht krijgt.  
 
-  Welke maatregelen zijn er op welke termijn van het college te verwachten om deze situatie veiliger 
te maken, ook voor de vele fietsers? 
 
Antwoord: 
De Jeanne d’Arclaan en omgeving is nu nog voorzien van de tijdelijke verharding / inrichting 
van de bouwrijp-fase. Binnenkort wordt hier de definitieve verharding en inrichting 
aangebracht. Er worden snelheidsremmende maatregelen zoals plateau’s en inritconstructies 
aangebracht en fiets-/voetpaden aangelegd. Dit zorgt voor een betere en veiligere 
verkeerscirculatie. 
 
- Nu is er het plan om naast de supermarkt en tijdelijke schoolvoorziening na de zomer te starten met 
ongeveer 90 kinderen. 
Hoe gaat u ervoor zorgen dat deze extra drukte goed gereguleerd gaat worden en dat de kinderen 
veilig van en naar school kunnen? 
 
Antwoord: 
De tijdelijke school is bedoeld voor de jongste groepen. Dit houdt in dat kinderen met name 
onder begeleiding van ouders naar school gaan. Het schoolgaande verkeer komt voornamelijk 
uit de wijk zelf. Over het laden/lossen van toeleveranciers van de supermarkt is ook 
afstemming. We willen afspraken maken over laden lossen met start en eindtijden van de 
school.  
 
Het aanleggen van de definitieve situatie zoals bij het vorige punt beschreven wordt versneld 
uitgevoerd zodat dit gereed is voordat de school in gebruik wordt genomen. Er wordt gewerkt 
aan een plan met aanvullende tijdelijke maatregelen ten behoeve van de komst van de school. 



 
- Heeft u ook al contact met bewoners uit deze buurt over bovenstaande punten en/of gaat u dit nog 
organiseren in de komende periode? 
 
Antwoord: 
Ja, er is contact met de bewoners en er wordt binnenkort op locatie met de bewoners 
gesproken. Tevens is er een gesprek gepland met de vertegenwoordigers van de supermarkt 
en AVES.  
 
 

Datum beantwoording vragen:  

Contactpersoon: N. van der Ende 

 


